
Protokollfra Generalforsamlingen i Norsk Shetland Sheepdog klubb
Dato:29 april2017, kl. 12:00

Sted: Thon Hotel Oslo Airport Gardermoen, Balder A116 2,2060 Gardermoen

Leder KjellArvid Torgersen ipnet GF med 6 onske velkommen, og sette forretningsorden.

Styret foreslo 6 gjennomfore premieutdelingen for Arskonkurransen for selve GF, for 6 unng6 at

dette ble awiklet under oppbruddsstemning etter GF som tidligere ir. Dette til akklamasjon fra

salen.

Randi Scheen takket for blomsteroppsatsen alle aresmedlemmene fikk tiljul, lngrid

Myklebostad bifalte dette. Dette var farste gang det ble gjennomfarl, ph styrets initiativ.

Dagsorden

1. Godkjenning av innkalling og forslag til dagsorden
2. Valg av moteleder og referent
3. Fastsettelse av antalt stemmeberettig-ede
4. Valg av tellekorps
5. Valg av personer til i underskrive protokoll
6. Arsberetning
7. Regnskap 201 6 m/revisjonsberetning
8. Budsjett 2017
9. Innkomne forslag, og forslag fra Styret
10.Valg

1. Godkienninq av innkallinq oq forslaq til daqsorden
Enstemmig vedtatt.

2. Valq av msteleder oq referenter
Enstemmig vedtatt.

Moteleder: Bjorn Egil Haugsdal

Referenter: Hege Dahl Moen og Tone Hindenes

3. Fastsettelse av antall stemmeberettigede Til

stede i salen: 36

Forhindsstemmer: 21 0

Totalt antall stemmeberettigede: 230

4. Valq av tellekorps
lngrid Myklebostad
Torkild Tangen
lssabella Bernarhjelm
Hege Lia



6.

Gro Svandalsflona
Janne Christin Nymark-Hansen

Valq av personer til 6 underskrive protokoll

lngrid Myklebostad
Finn Helge Olsen

Arsberetninq
Leder leste opp en kort sammenfatning av Arsberetningen, med sarlig fokus pA den

vanskelige situasjonen som oppsto rundt valget i fior, der spesielt kasserer ikke ble valgt.

Pr.31.12.2016 vardettotalt 1148 medlemmer, ned med 18 medlemmerfra ifjor.
Antall p6meldinger til NSSKs utstillinger er noksA stabilt.

Styret har hatt gode diskusjoner i styrematene (som foregAr via gratistjenesten Skype,

for 6 bidra til 6 redusere kostnader). Reservasjonsretten ble brukt 6n gang, i saken om

Raseklubbenes Fellesallianse, pga for lite informasjon for et par av styremedlemmene til

6 ta en avgjorelse. Det kom info fra salen om at jakthundklubbene har organisert seg, og

de "overkjorer" dermed raseklubbenes interesser i NKK, Leder poengterte at det er viktig

i vere med i Raseklubbenes Fellesallianse for 6 ha mer tyngde i saker i NKK.

Raseklubbene trenger A stA sammen slik som jakthundklubbene giar. Del er 42

raseklubber med i fellesalliansen.

Req nskap 201 6 m/revisionsberetninq
Styrets kommentar til regnskapet:

@konomien er betydelig styrket i lopet av det siste 6ret.

Alle utstillinger har gAtt med overskudd. Utstillingskomit6en takkes for godt utfort arbeid.

Det var meget vanskelig 6 f6 overtatt tilgangen til klubbens kontoer. Det mitte
oppdateres mye info i bide Bronnoysundsregistret og DNB, og det var vanskelig og

tidkrevende 6 f6 samlet papirene som skulle til. Ett oppdretterseminar ble gjennomfort i

2016. Dette onsker styret 6 videref@re, og ha flere avlsJoppdretterseminarer fremover.

Det er ogsA fortsatt uklart hvem som disponerer enkelte kontoer for distriktene, da noen

av n6verende klubbkontakter ikke har tilgang til dem. Retningslinjene til klubben tilsier at
pengene skal tilbakefores til styret ved bytte av klubbkontakt, og utgis til ny klubbkontakt.

Dette har ofte ikke blitt gjennomfart, ny klubbkontakt har overtatt klubbkassen direkte.

Det er ogsi uklart hvordan det skal gjores nAr en klubbkasse med veldig mye penger

overdras til ny klubbkontakt, da retningslinjene til klubben tilsier at ny klubbkontakt skal

starte med en kasse pd kr 2500. Det henvises til tidigere GF-vedtak vedrorende

makssum som klubbkontakten skal sitte med. Det er samtidig ikke riktig at distrikter som

har mye penger skal miste dem, men de skal heller ikke sitte med mye penger som ikke

blir brukt til aktiviteter for medlemmene. Positivt at det blir sokt til styret om tiltak. Styret

vil at det skal brukes penger pi aktiviteter som kommer medlemmene til gode.

7.



9.

BudsjetUregnskap

I fjor var det en summeringsfeil i budsjettet.

Budsjett p6 inntekt kr 528 000, resultat p6 kr 596 000.

Kan forklares med et etterslep pA medlemskontingent som kom i april.

Budsjett pd kostnad 181 000 kr, resultat pA kr 145 000.

Miljotiltak er ikke brukt, da det er litt vanskelig 6 si konkret hva dette skal brukes p6.

Lagerleien er sagt opp, Vinny Olafsen tilbyr lager uten kostnad. Arbskene tar opp mye

plass, det er store kvanta som ligger pA lager. De gamle avskrives i verdi, men mA

fortsatt lagres. Det er mulig at tidligere klubbkontakter har h6ndboker/Arbaker liggende

for salg, men det skal vare avklart hvem som har hva av materiell og eiendeler.

Kasserer mA fA denne oversikten.

Det har vert enighet om at styremedlemmer som skal stille hund p6 utstilling ikke har

f6tt dekket kjarekostnader, selv om de skal vere med A arrangere. Styret fikk skfi for

at de har passet pA pengene i klubben og gjort en solid ryddejobb for AfA kontroll pA

klubbens verdier og eiendeler,

Arsresultatet endte opp pa 159 253,-, og styret fikk applaus for skonomioppryddingen de

har gjennomfsrt det siste 6ret.

100 000 kr er overfort til hoyrentekonto for 6 styrke egenkapitalen, til aktiviteten i

distriktene evnt. tar seg opp og trenger tilskudd. Distriktene oppfordres til 6 soke om

midler til aktiviteter hvis de ikke kan dekke det av egen kasse.

Vararevisor Frode Myklebostad roser styret for innsatsen. Han kommenterte at det kan

diskuteres hvorvidt man skal ha en egenkapital pi denne storrelsen.

Han onsker en endring i oppsettet for budsjettet neste gang: budsjett 2017 bsr stA i

farste kolonne, deretter resultat og budsjett for 2016, sA en kolonne med awik, og til

slutt historisk resultat og budsjett for 2015. Spesielt A fi med kolonnen for awik vil gjare

det lettere for folk flest 6 ta stilling til tallene.

Utstillingskomit6en fikk applaus for tallene de har greid 6 frembringe i fjor.

Budsiett 2017
Kostnaden til kurs og moter okes for A kunne oke medlemsaktiviteten.
Effekten av oppsigelsen av lagerleien kommer hovedsakelig i 2018.

Godtgjoring til tillitsvalgte er redusert.

Kostnad til gaver og blomster er akt.

Vararevisor Frode Myklebostad kommenterte at inntekt over 10 000 kr til tillitsvalgte m6

skattlegges, sA dette kan man gjerne ha med seg for den som tilbys/tar imot

godtgjorelse.

lnnkomne forslaq. oq forslaq fra Stvret
Forslag fra styret:

1: Uendret medlemskontingent. - Enstemmig vedtatt.

2: Regnskap settes ut til kvalifisert ekstern regnskapsforer:



- Styret forsvarer kostnaden pA 20 000 for A kjope tjeneste av ekstern regnskapsforer

med kvalitetssikringen man fAr. Dette reduserer ogs6 problemene med overforing av

kontoer ved hvert bytte av kasserer.

Vararevisor Frode Myklebostad stotter forslaget, men hadde av egen erfaring en del

punkter man mA ha med seg for A sikre at man i sA fall k)aper en trygg tjeneste, men at

klubbens kontoer ikke mA gis fullmakt utenom styret.

Enstemmig vedtatt.

Det ble en diskusjon om det mi en lovendring pA $3.a til, da kasserers rolle endres.

Forslaget endte opp med at tittelen Kasserer strykes og endres til Styremedlem. Valget
gjennomfores med personene som er pA valg.

Enstemmig vedtatt.

Forslag A: Stemmeantallog navn skal protokollfores pA GF i

forbindelse med foreslAtte aresmedlemmer. Stottes av styret.

Enstemmig vedtatt.

Forslag B:

Styret anbefaler at veteranprisen best6r, men utregnes basert p6 innmeldte resultat.

Vedtatt.
Styret anbefaler alrade,lilla og rosa priser bestdr, men utdeles av klubbkontaktene.

Dette for A oke klubbkontaktenes tilstedevarelse i distriktene. Klubbkontaktene skal

altsA kun sende/dele ut prisene.

Det ble en diskusjon rundt dette, bl.a. pA at dette har sklidd ut, da det i utgangspunktet

ikke skulle utdeles flere priser til samme hund hvis de oppnAs pA ett og samme 6r. Det

endte opp med at for spesielt medlemmer som ikke stiller mange hunder s5 onsker man

gjerne 6 motta de prisene man oppn6r, sA denne praksisen kommer til A fortsette. Man

skal altsA fA den rode prisen hvis man ogs6 oppnAr den rosa prisen samme Aret.

Det ble avstemming om prisene fortsatt skal deles ut pi GF: lkke vedtatt.

Styrets forslag vedtas.

Forslag C: Stand p6 Dogs4All

Det kom innvendinger mot A pAlegge styret A arrangere dette, da man mi vare tilstede i

3 dager for arrangementet.
Flere medlemmer som har vart med pd arrangementet snakket varmt om deltakelsen,

og hvor mange besokende som har kommet innom standen de 6rene NSSK har vart
representert.

@konomisk har klubben rAd til dette, men geografisk treffer det noe smalt. Noen

kommenterte at det er vanskelig 6 fd folk til 6 st6 pA stand.

Det kom sporsmil om kostnadsoverslaget pit 15-20 000 er riktig, det kan mAtte bli

dyrere pga irlig okning av leie, parkering, overnatting osv. Sistnevnte kan bli litt hva man

gjor det til selv.

Forslaget fra NSSK Oslo og Omegn ble vedtatt.



Forslag D:

Forslaget om at Styret tilkjennes ansvar for 6 vurdere og utnevne kandidater til

eresmedlemmer, men krever enstemmig flertall i Styret:
Bortfaller, da det strider mot NKKs lowerk.

10. Valq

Det ble Apnet for replikker for valget.

Det kom bl.a. innlegg om A ikke endre et styre som har fAtt til s6 mye bra, spesielt pA

den akonomiske biten. Flere mente at n6r man sender inn et forslag pd personvalg bar

man dukke opp pa GF for A begrunne forslaget, og noen hevdet at 6 stille en liste med et

helt nytt styre var det samme som mistillit mot det sittende styret og Valgkomiteen.

Det kom onsker om at styremedlemmene pA det innsendte forslaget trekker seg.

Anne Karin Scheen fra Valgkomit6en mente det er sunt i ha et valg, selv om

Valgkomit6en har foreslAtt andre kandidater. Det kom ogs6 innlegg om at det ikke er

realiteten at det er mistillft mot jobben det sittende styret har gjort, selv om det stilles

forslag til nye personer.

De 4 tilstedevarende medlemmene p6 alternativ liste ble bedt om A gA ut og konferere

seg imellom om de fortsatt snsket i stA tilvalg. I mellomtiden ble det blant deltakerne pA

GF ringt til Torill Johannessen som hadde sendt inn den alternative listen, med sporsmAl

om hun ville trekke forslaget sitt, hun endte opp med A gjore dette muntlig og skriftlig.

ForhAndsstemmene som gikk til disse kandidatene ble da forkastet, og det beregnes 36

stemmeberettigede.

Leder (2 Ar)

Kjell Arvid Torgersen 31 stemmer - valgt

Vera Schjolberg Forslag trukket

Sekreter (2 Ar)

Gro Badtker Hal6s 32 stemmer - valgt

Hege Dahl Moen Forslag trukket

Styremedlem (1 Ar, gjenv. periode)

Bjorn Ragnar Teigen 29 stemmer - valgt

Bjorn Wahre Forslag trukket

Styremedlem (2 Ar)

Bjorn lvar Grattl 30 stemmer - valgt

Anita Lovik Forslag trukket

Varamedlem (1 6r)

Maria Kristiansen 29 stemmer - valgt

Brit Kvello 29 stemmer - valgt

Rita Ursin 30 stemmer - valgt

Odd Steinar Nilsen Forslag trukket
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Valgkomit6 leder (1 6r, gjenv. periode)

Wenche Vikoren 30 stemmer - valgt

Valgkomit6 medlem (1 Ar, gjenv. periode)

Ellinor Selvik 21 stemmer - valgt

Laila Lauritzen Trukket

Valgkomit6 varamedlem (1 6r)
Liz Aina Tangen 30 stemmer - valgt

Revisor (1 6r)

lvar Fredriksen 30 stemmer - valgt

Revisor vara (1 6r)

Frode Myklebostad 27 stemmer - valgt

Finn Helge Olsen lngrid Myklebostad


